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Tisztelt Elnök Asszony!

„A termelők védelme az import-tej ellen "címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Németh Imréhez, az a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium
miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A tejágazatban évek óta tapasztalt túltermelés már szinte feloldhatatlan feszültségeket hozott
létre . A tejtermelők helyzetét nehezíti, hogy a behozott olcsó import tej tovább csökkenti az
értékesítés lehetőségeit .
A helyzet erős és határozott kormányzati beavatkozást igényel .

Kérdezem a Miniszter Urat:

Az elmúlt két évben hazai termelésből mennyi tejet értékesítettek a magyar piacon?

Ez idő alatt mennyi import-tej érkezett az országba?

Döntően honnan származott az import?

Kezdeményezi-e az FVM az Uniós országokból dömping áron behozott tej- és tejtermékek

behozatalának korlátozását a hazai termelők védelme érdekében?

Írásbeli kérdés

Marton György
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